
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove,

ktoré sa konalo 13. novembra  2013

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny

Overovatelia: A. Dobrodenka, P. Mišík

Zasadnutie  viedla  starostka  obce  A.  Kandaliková,  ktorá  privítala  prítomných 
a predniesla nasledovný program. 

1. Kontrola plnenia uznesení
2. Správa o činnosti
3. Rozpočtové opatrenie č. 6
4. Úhrada faktúry za palivo do MŠ
5. Dodatok č. 02 k Zmluve o dodávke plynu
6. Rôzne
7. Záver

Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania. 
Výsledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš, 

      V. Štefanec)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K 1. bodu: Kontrola plnenia uznesení
(Počet prítomných poslancov sa zvýšil o  jedného (Ing. V. Backo))

Uznesením  č.  34/2013  Obecné  zastupiteľstvo  uložilo  obecnému  úradu 
zvolať  pracovnú  poradu  vo  veci  podnetov  občanov  z     ulice  Fúsek  –  Monček   
ohľadom darovaných pozemkov. Porada sa uskutočnila 30. októbra 2013. Na 
pracovnej porade sa poslanci dohodli na vrátení predmetu daru občanom. 

Zúčastnení občania žiadali od obce splnenie jednej z podmienok: vrátiť 
predmet  daru  alebo  odkúpenie  pozemkov  obcou  alebo  realizovať  vstupy  do 
domov v ulici  Fúsek – Monček.   Po pracovnej  porade  obecný úrad  zisťoval 
možnosti prevodu nehnuteľností. Inominantnú zmluvu (vrátenie daru späť) nie 
je  možné zrealizovať,  nakoľko už dvaja účastníci  zmluvy nežijú.  Darovaciu 
zmluvu tiež nemôže obec uplatniť, pretože  v zmysle zákona o majetku obce, 
obec nemôže svoj majetok darovať. Prichádza do úvahy kúpna zmluva. Takúto 
formu  navrhuje  právne  zastúpenie  obce,  za  minimálnu  cenu  pri  uplatnení 
osobitného zreteľa na predmet  predaja.  V prípade schválenia  uznesenia,  obec 
pripraví listy občanom – darcom, aby požiadali o vrátenie predmetu daru. 
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A. Dobrodenka – podmienku v darovacej zmluve obec nemôže splniť, i keď by 
sa mali sľuby dodržiavať. Jediné riešenie je predmet daru vrátiť za minimálnu 
cenu formou kúpnej zmluvy. Navrhuje občanom, aby sa v budúcom volebnom 
období zúčastnili volieb a ako poslanci sa snažili presadiť realizáciu priedomí. 
A vtedy zistia, že sú na podnety občanov aj iné vážnejšie problémy, ktoré trápia 
občanov v iných častiach  obce.   V obci  nie  sú  nikde  zrealizované priedomia 
obcou  a niektoré  ulice  doteraz  nemajú  chodník  –  okolo  ihriska,  od  kostola. 
Občania v ulici Fúsek – Monček majú chodník 6 m od svojho domu. 
J. Parišev – A. Dobrodenka nemá celkom pravdu. Rozpočet na priedomia bol, 
bol aj projekt, podľa ktorého mal byť chodník na ich strane. Ale boli sľúbené 
vjazdy  do  domov.  Občania  niečo  darovali  na  základe  dobrej  vôle,  bolo  to 
sľúbené a je presvedčený, že hocikto z poslancov, keby tam býval, že by za to 
bojoval. A v ďalšom volebnom období – kto bude poslancom – na nich sa má 
obracať? Jeho manželka darovala pozemok aj v ulici, kde postavil P. Borový, 
aby nebola zastavená výstavba. 
Starostka obce – nikdy nevidela projekt, v ktorom bol chodník na strane ulice 
pred J. Pariševom. Už bolo vysvetlené na zasadnutí, prečo sa priedomia nebudú 
realizovať. Takmer každý občan niečo daroval obci, napríklad jej rodina časť 
pozemkov  pod  ihrisko.  A hľadala  možnosti,  ako  by  bolo  možné  vjazdy 
zrealizovať – aj  prostredníctvom projektov MAS  – cez ďalší  chodník alebo 
cestu pre cyklistov. Nebolo možné. Ak sa schváli pripravený návrh uznesenia, 
občania sa vyzvú, aby požiadali o prevod darovaných pozemkov. 
J. Parišev – vie, že na vjazdy bol rozpočet.
Starostka obce – nebol  rozpočet.  Prostriedky EÚ boli  krátené o tieto vjazdy, 
pretože ich nebolo možné realizovať. 
A. Dobrodenka – J. Parišev sa nepozerá na obec, vidí len svoju ulicu.
V. Štefanec – prečo chcú obyvatelia jednej ulice  mať všetky výhody? V ulici, 
kde býva, je neopravená cesta, tento rok boli prevedené len asfaltovania výtlkov 
na 4 miestach.  
J. Parišev – nie ste dostatočne oboznámení s projektovou dokumentáciou. 
V. Štefanec – vo vašej ulici neboli vysporiadané všetky pozemky. 
J. Parišev – to nebol problém, občania sú ochotní pomôcť pri budovaní vjazdov.
Starostka  obce  –  právne  zastúpenie  obce  pripravilo  návrh  na  uznesenie  na 
základe výsledku pracovnej porady.
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie kontroly plnenia uznesení 
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš,  V. Štefanec)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov
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Poslanci hlasovali o schválení spôsobu spätného prevodu pozemkov v časti obce 
Fúsek-Monček, ktoré Obec Dulov nadobudla na základe Darovacích zmlúv od 
vlastníkov   pozemkov  v uvedenej  časti  obce  Fúsek  -  Monček  za  účelom 
výstavby  chodníkov  a úpravu  miestnej  komunikácie  z prostriedkov  EÚ. 
Uvedené  pozemky  v časti  obce  Fúsek  -  Monček  neboli  v rámci  projektu 
využité, čím nebol naplnený účel darovania. A preto vlastníkom, ktorí darovali 
obci  Dulov  pozemky  Darovacou  zmluvou  za  účelom  výstavby  chodníkov 
a úpravy  miestnej  komunikácie  a požiadajú  písomne  Obec  Dulov  o spätný 
prevod  vlastníctva  pozemkov,  budú  darované  pozemky  odpredané  spätne  vo 
výmerách za cenu vo výške 0,10 € za darovanú výmeru. Žiadatelia ako vlastníci, 
resp.  oprávnení  dediči  po  vlastníkoch  sú  oprávnení  podávať  žiadosti  na 
Obecnom úrade  Dulov do 31.  decembra  2013,  pričom vo  svojej  žiadosti  sú 
povinní označiť darcu menom a priezviskom, bydliskom a dátumom narodenia, 
predmetnú parcelu a katastrálne územie. Spätný prevod bude realizovaný až na 
základe schválenia Obecného zastupiteľstva v Dulove.
Výsledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      V. Štefanec)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 1 hlas      (J. Sporiš)

K     2. bodu: Správa o     činnosti  
Uskutočnil sa 43. ročník Behu okolo Dulova. Starostka obce poďakovala 

poslancom,  pracovníkom  obce,  členom  DHZ   a dobrovoľníkom,  ktorí  boli 
spoluorganizátori podujatia, ktoré patrí k najstarším  bežeckým na Slovensku. 
Tiež poďakovala sponzorom, ktorí podporili  podujatie.

Ministerstvo  dopravy,  výstavby  a regionálneho  rozvoja  poskytlo  obci 
Dulov  prostriedky  zo  štátneho  rozpočtu  na  riešenie  kritického  stavu  cestnej 
infraštruktúry po zimnej prevádzke vo výške 1.324,58 €.  V uplynulom období 
firma  Krško  z  Dubnice  n/V  opravila   výtlky   na  miestnych  komunikáciách 
v obci Dulov.  

Dňa  4.  11.  2013  sa  realizovala  reklamácia   obce  Dulov     -  úprava 
krajnice   miestnej  komunikácie  k areálu  priemyselnej  zóny.  Obec  Dulov 
reklamovala  túto  záležitosť  u SSE  distribúcia,  a.s.,   ktorá  v roku  2012 
realizovala projekt Zahustenie trafostanice a NN rozvody pre areál PD a IBV.

Obec Dulov žiadala SSE Distribúcia, a.s. o preverenie možnosti napojenia 
MŠ  a rodinných  domov  na  novú  trafostanicu.   Napojenie  trafostanice  pre 
predmetné objekty bude zrealizované do 2 týždňov.

Ministerstvo financií SR oznámilo, že v nadväznosti na uznesenie vlády č. 
586/2013  bola  obci  Dulov  poskytnutá  dotácia  v sume  10 tis.  €.  Dotácia  na 
kapitálové výdavky je účelovo určená  na rekonštrukciu kultúrneho domu. 

Na základe žiadosti obecného úradu o informáciu  o priebehu ROEP-u, 
Okresný úrad, katastrálny odbor informoval,  že bol uzatvorený Dodatok č.  1 
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k Zmluve  o dielo.  Dodatkom  za  predĺžili  lehoty   na  zostavenie  písomnej  a 
grafickej  časti  registra  pre  doručenie  účastníkom konania,  vykonanie  kontrol 
a odstránenie chýb, uverejnenie návrhu registra na verejné nahliadnutie v obci 
do  30.11.2013.   V súvislosti  s  touto  skutočnosťou   bol  zmenený  aj  termín 
schválenia registra v termíne do 31.3.2014.

Dňa   7.11.2013  sa  konala  brigáda  na  miestnom cintoríne  -  rozobratie 
skladu náradia na cintoríne. Starostka obce poďakovala  všetkým poslancom, 
ktorí  sa  zúčastnili  tejto  aktivity  –  zástupcovi  starostky  P.  Mišíkovi,  A. 
Dobrodenkovi, V. Štefancovi, aj J. Sporiš a Ing. V. Backo. Tiež sa zúčastnili V. 
Štefanec a J. Parišev.

Monitoring projektu Výstavba chodníka a úprava miestnej komunikácie, 
dokončené v auguste, previedol monitorovací výbor MAS Vršatec  8. 11. 2013.

Dňa 13.11.2013 previedla  Pôdohospodárska  platobná agentúra kontrolu 
projektu   Výstavba  chodníka  a úprava  miestnej  komunikácie.  Zo  zápisu 
o prerokovaní výsledku  vyplýva, že neboli zistené žiadne nedostatky.

Dňa  9.  11.  2013  sa  konali  voľby  do  VUC  –  na  poslancov  a župana. 
V našom  kraji  sa nebude konať druhé kolo volieb, z dôvodu že nový župan 
vyšiel z prvého kola.

Obec pripravuje  na  24.  11.  2013   kultúrno-spoločenské  podujatie  so 
seniormi našej obce.  Starostka obce požiadala poslancov o účasť na podujatí. 

Dňa 15. 12. 2013 končí funkčné obdobie riaditeľky ZŠ v Dulove. Obec 
ako zriaďovateľ školy vypísala výberové konanie na funkciu riaditeľa základnej 
školy, ktoré je zverejnené na webovom sídle obce a v regionálnom týždenníku 
MY.

Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správy o činnosti 
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš,  V. Štefanec)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     3. bodu: Rozpočtové opatrenie č. 6  
Mgr.  K.  Tomanová predložila  návrh na zmenu rozpočtu k 30.  9.  2013 

(Príloha č. 1). 

Poslanci hlasovali o schválení rozpočtového oparenia č. 6, ktorým sa upravuje 
rozpočet obce k 30.9.2013
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš,  V. Štefanec)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov
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K     4. bodu: Úhrada faktúry za palivo do MŠ  
Obec  obstarala  palivo  do  MŠ.  O úhrade  faktúry  rozhoduje  obecné 

zastupiteľstvo. (Príloha č.2)

Poslanci hlasovali o schválení úhrady došlej faktúry č. 328 za palivo do MŠ od 
firmy STAVOB-PALIVÁ vo výške 5.593,57 €. 
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš,  V. Štefanec)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     5. bodu: Dodatok č. 02 k     Zmluve o     dodávke plynu  
Obec má s SPP, a.s.  uzatvorenú zmluvu o dodávke plynu z roku 2005, 

v tarife  M4 –  maloodber,  doplnenú  dodatkom č.  01.  Dodatkom zmluvy  bol 
viazaný odber zemného plynu do 31.10.2013.  Na ďalšie obdobie bol zaslaný 
dodatok č. 02. SPP ponúka  dodávku plynu s fixnou mesačnou sadzbou celkom 
za 29,96 €/mesiac a v sadzbe za odobratý plyn celkom po zľave 0,0464 €/kWh. 
Doterajšia   sadzba bola 0,0472 €/kWh. V zmysle  všeobecných podmienok je 
možné zmluvu vypovedať s jednomesačnou výpovednou lehotou. 

Poslanci hlasovali o schválení Dodatku č. 02 k Zmluve  o dodávke plynu
Výsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 

      J. Sporiš,  V. Štefanec)
Proti:      0 hlasov
Zdržal sa: 0 hlasov

K     6. bodu: Rôzne  
J.  Parišev – na  základe  dobrovoľníctva,  za  to,  čo bolo zo strany obce 

sľúbené,  pozemky  občania  darovali  –  piati  poslanci  si  majú  vstúpiť  do 
svedomia, pretože v r. 2010 bolo schválené niečo iné a teraz schválili poslanci 
iné.  Kvôli  svedomiu  už  poslanci  v minulosti  odstúpili.  Občania  sa  cítia 
podvedení. 
Starostka  obce  –  sa  cíti  dotknutá  slovom  podvedení.  Bol  pádny  dôvod  na 
nerealizovanie vstupov. Zváži konanie voči tomuto vystúpeniu.
J. Parišev – ak chce starostka, môže ho aj zažalovať.
P. Mišík – boli viac krát vypovedané dôkazy, prečo obec nemohla realizovať 
vstupy. 
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J. Žalúdek – to, že obec nevlastnila pozemky nebol dôvod na nerealizovanie. 
Ani cesta nie je vo vlastníctve obce a robila sa. Môže sa napadnúť, že peniaze 
EÚ sa neminuli na stanovený účel. 
Starostka obce – projekt sa realizoval len na obecných pozemkoch . Prostriedky 
EÚ boli použité na stanovený účel. 
J.  Parišev  – cíti  sa  podvedený.  P.  Mišík  môže  byť spokojný,  lebo má ulicu 
spravenú. 
Starostka obce – projekt vyzeral reálne, že sa uskutoční. Bola zverejnená výzva, 
obec nemala vysporiadanú ľavú stranu ulice na 2 miestach, ale chcela realizovať 
pripravený  projekt.  To,  že  obec  nemala  všetko  na  liste  vlastníctva  na 
priedomiach,  by  zastavilo  celú  stavbu.  Preto  sa  z projektu  vylúčili  vstupy. 
V roku  2007  bola  viera,  že  sa  vysporiadanie  priedomí  podarí,  načo  inak  by 
obecný úrad robil toľko práce, keby sa vedelo, že sa vstupy nedajú  zrealizovať. 
Starostka obce ukončila rozpravu.
J. Parišev – sa ospravedlnil za svoj výrok, že sú občania podvedení, povedal to 
na základe sľubov.
A. Dobrodenka – zbúrala sa márnica, vyrezal sa orech na cintoríne. Je potrebné 
aj  tuje,  ktoré  prekážajú,  odstrániť.  Môžu  tam byť  nové hrobové  miesta  a na 
voľnom  priestranstve  by  mohol  vzniknúť  pomník  nenarodeným  deťom. 
Prirovnáva takýto pomník k hniezdam záchrany. Keď to uvidí žena – možno sa 
rozhodne tak, že si dieťa nechá. Oslovil aj správcu cintorína, kňaza M. Cíbika aj 
umeleckého  kováča  D.  Mončeka,  osloví  aj  sponzorov.  Navrhuje  obecnému 
zastupiteľstvu,  aby  nechalo  priestor  aspoň  pol  rok  prázdny,  a ak  sa  zoženú 
sponzori, pomník sa môže zrealizovať. 
J. Žaludek – potok nech sa vyčistí, keď príde väčšia voda, mal by sa spraviť na 
Suchlici ešte jeden prejazd.
Starostka  obce  –  na  minulom zasadnutí  informovala  o návšteve  pracovníkov 
z Povodia Váhu, ktorí pripravujú čistenie Suchlice.
J.  Parišev – v apríli  požiadal  ekonomickú komisiu o zvýšenie platu kronikára 
a správcu cintorína, po pol roku sa dočkal odpovede. Slušnosť káže dopovedať 
do  30  dní.  To,  čo  sa  píše  v odpovedi  sa  jeho  netýka,  dohodár  sa  nemôže 
porovnávať  so  zamestnancom.  Odmena  dohodára  sa  dohodne a nie  je  podľa 
tabuliek ako zamestnanec. Čo sa týka odmeny kronikára a porovnania odmeny 
s okolitými obcami – sa nedá zrovnávať. V Horovciach je kronikárka jeden a pol 
roka,  v Červenom  Kameni  nepozná  kronikára,  ale  je  tam  len  6  –  7  rokov 
a v Tuchyni sa nevedie kronika. 
Ing.  V.  Backo  –  porovnával  odmeny  kronikárov  z okolia,  asi  bolo  potrebné 
porovnať s kronikárom  Bratislavy. 
J.  Parišev  –  môže  poznať  zloženie  komisie,  ktoré  odpovedalo  na  žiadosť 
o zvýšenie odmeny? Od apríla doteraz čakať na odpoveď je dlho. 
Ing. V. Backo – odpoveď pripravil na zasadnutie, J. Parišev vtedy neprišiel, na 
ďalšom zasadnutí nebol prítomný Ing. V. Backo, potom išla odpoveď písomne. 
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Vlani poslanci rozoberali zápis do kroniky, mali pripomienky a J. Parišev bol 
urazený pripomienkami poslancov. 
J.  Parišev  –  po  každom  odovzdaní  zápisu  navrhne  starostke,  aby  sa  zápis 
doplnil.
J. Sporiš –  ťažko sa prijímali kronikárovi pripomienky poslancov. 
V. Štefanec – chce J. Parišev naďalej vykonávať prácu kronikára?
J. Parišev – už to nechce robiť.
Starostka obce – má obec hľadať kronikára?
J. Parišev – rok 2012 môže predložiť na zapísanie a obec nech pripraví zmluvu. 
Rok 2013 ešte neuplynul. 

K     7. bodu: Záver  
Starostka obce A. Kandaliková ukončila zasadnutie.

   

Zapísala: Mgr. K. Tomanová

v.r.
Zápisnica je prečítaná a overená ____________________________

             O v e r o v a t e l i a
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